
 
 

                       ZO ČSV Újezd 
 

 
 

Zápis z jednání výboru ZO ČSV Újezd dne 27. 6. 2023 
 

 
Účast: Pavel Machů, Jan Můčka, Martina Bartošová, Jiří Zvonek, Josef Velísek, Radek 
Velísek, Petr Hlavica, Jiří Machů, Jarmila Machalíčková,  Luboš Ochodnický, Josef Polčák 
 
Omluveni: Irena Sucháčková, Ondřej Kořenek 
 
Průběh jednání je zapisován chronologicky. Pro zjednodušení zápisu nejsou uváděny u jmen 
tituly, pouze oslovení přítel. 
 
Místo konání: Zasedací místnost Farní úřad Újezd 
Doba konání: 27. 6. 2023 
 
Navržený program: 
 1) Zahájení schůze 
 2) Zhodnocení dosavadní činnosti  
 3) Funkce jednatele naší ZO 
 4) Léčení včelstev - stav objednávky léčiv a distribuce léčiva 
 5) Nájemní smlouva na včelín ve farské zahradě 
 6) Funkce zdravotního referenta naší ZO 
 7) Plán činnosti na 2. polovinu roku 2023 
 8) Diskuse 
 9) Ukončení zasedání 
 
1) Jednání výboru zahájil předseda př. Machů v zasedací místnosti farní budovy v Újezdě 
v 19.30 hodin za přítomnosti 11 členů. Přivítal přítomné členy a seznámil je s programem 
jednání. 
 
2) Zhodnocení dosavadní činnosti  
 
– exkurze Nasavrky, Lysá nad Labem, - ve dnech 26. a 27. května 2023 pořádal náš spolek 
pro včelaře a jejich příznivce tematickou exkurzi do Středního odborného učiliště včelařského 
v Nasavrkách. Účelem bylo další vzdělávání se a rozšíření si znalostí v oblasti léčení včelstev, 
předání si poznatků a zkušeností v oblasti včelaření. Exkurze se zúčastnilo asi 27 včelařů 
včetně doprovodu z řad rodinných příslušníků. V Nasavrkách jsme absolvovali odbornou 
přednášku lektora na téma léčení proti varroáze, snižování těžké chemie, léčba org. kyselinami 
a další. Následovala praktická ukázka ve včelíně. Poté jsme si mohli prohlédnout prostory 
učiliště, kde probíhá praktická výuka, opět s odborným výkladem lektora. Další den jsme se 
zúčastnili v Lysé nad Labem výstavy Natura Viva – 28. mezinárodní výstava myslivosti, 
rybářství, včelařství a pobytu v přírodě. 
- Pouť na Sv. Hostýně – účast na 20. pouti včelařů. Někteří naši členové se zúčastnili poutě  
i průvodu. Pro velký zájem byl po několika letech vypraven také autobus pro včelaře a příznivce 
včelaření. 
 
3) Funkce jednatele naší ZO 
 
Dosavadní jednatel Jan Můčka se stěhuje mimo působiště naší organizace a požádal  
o ukončení funkce jednatele. Z tohoto důvodu bylo nutné tuto pozici obsadit. Předsedou spolku 
byla do funkce jednatele navržena Martina Bartošová. Proběhla diskuse. Poté nechal předseda 
spolku hlasovat. Pro návrh hlasovalo 10 přítomných členů výboru spolku, jeden se zdržel 



hlasování (Martina Bartošová). Do funkce jednatele ZO ČSV Újezd byla zvolena Martina 
Bartošová, s účinností od 1. 8. 2023. Končící jednatel př. Můčka předá veškerou agendu  
př. Bartošové po domluvě cca do 12. 7. 2023. Předseda spolku poděkoval př. Můčkovi  
za dlouholetou aktivní činnost pro spolek. Zkonstatoval, že bez jeho práce a pomoci by spolek 
nemohl fungovat – vedení písemné agendy, zajištění léčiv, dotace, zázemí pro pracovní 
setkávání včelařů ….a mnoho dalších činností. K poděkování se připojili i ostatní členové 
výboru. 
 
4) Léčení včelstev – stav objednávky léčiv a distribuce léčiva  
 
Př. Můčka sdělil, že již má léčiva pro všechny členy přichystané, v nejbližších dnech zašle 
informaci o termínu, kdy si budou moci členové léčiva převzít. 
 
5) Nájemní smlouva na včelín ve farské zahradě 
 
Včelín se nachází na pozemku parcela číslo 13, k. ú. Újezd. Pozemek je ve vlastnictví 
Římskokatolické církve v Újezdě. Je potřeba sjednat nájemní podmínky mezi naší ZO  
a vlastníkem pozemku. Sjednání nájemní smlouvy bude předmětem jednání s nově 
nastupujícím knězem.  
 
6) Funkce zdravotního referenta naší ZO 
 
Bylo vzneseno několik návrhů. Po krátké diskusi nechal předseda spolku hlasovat  
pro př. Machů Jiřího. Pro návrh hlasovalo všech 11 přítomných členů výboru spolku. Do funkce 
zdravotníka ZO ČSV Újezd byl zvolen Jiří Machů, s účinností od 1. 8. 2023. 
 
7) Plán činnosti na 2. polovinu roku 2023 
 
- podání hlášení o včelách do 1. 9. 2023 
- předání funkcí zdravotníka a jednatele 
- místnost pro pracovní setkávání členů spolku naší organizace – obnovit diskusi se starostou 
obce Vysoké Pole ohledně „Domu včelaře“, který je ve vlastnictví a na katastru obce Vysoké 
Pole. 
- př. Machů navrhl dokoupit pro potřeby spolku včelařské vesty – poptá dodavatele a zadá 
objednávku 
 
 
8) Diskuse 
V rámci diskuse byl vznesen návrh na pořízení knihovny se včelařskou tématikou. 
 
9) Předsedající ukončil jednání ve 21.00 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 Pavel Machů, předseda spolku …………………………… 
 
 
 
Přílohy zápisu: 
- prezenční listina 
 
 
 
 
Zápis byl vyhotoven 28. 6. 2023 
Zapisovatel: Martina Bartošová 


